
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2019-12-16 
Närvarande: Bo Thorsenius, Annika Karlsson, Stig-Åke Almqvist, Christer Johansson och Anders 

Dalbert. 

 Ekonomi 

Bo redovisade ekonomiska läget. Under december och januari klara föreningen befintliga fakturorna. 

 Grävrapport 

Under november har Tegab grävt 241 meter och arbetet med en del fiberblåsning, samt koppla upp 

ytterligare några fastigheter. De har: 

 Arbetat vidare i Snäcke med att täcka över grävningen 

 Arbetat vidare kring Brudfjällsvägen 

I Upperud har grävningsarbetena för VA-ledningen och samförläggningen med föreningens fiber 

kommit igång.  Den regniga hösten har försvårat grävningsarbetet och gör det just nu svårare att få 

klart tidsplanen för när arbetet blir klart för att koppla upp sjöledningen uppemot Håverud. 

 Medlemsutveckling 

Vi är nu uppe i 700 anslutningar, men det är få nya förfrågningar om anslutning till föreningen. 

 Föreningsstämman 18/1 – 20 14.00 – Kulturbruket 

Vi gick igenom dagordningen, informationen och förslag till beslut inför föreningsmötet. 

Förslag till dagordning skickas ut med kallelsen i början av januari. 

Vi beslutade att föreslaget till beslut på stämman är: 

 Ökad insatsavgift 4 900 kr 

Betalas av alla uppkopplade anslutningar så snart som möjigt faktura kommer att skickas ut. 

Anslutningar som inte är uppkopplade kan avvakta med betalning tills fastigheten är 

ansluten. 

 Ny serviceavgift –  

# För alla abonnenter från 50 kr till 125 kr/månad  

# För företag/kommun med svartfiber från 100 kr till 250 kr/månad 

Serviceavgiften justeras när föreningens skulder är betalda  

(4 -5 år) 

 

 Nästa styrelsemöte 

Vi träffas hos Annika 6/1 20 klockan 18. 000 

Sammanfattat av Christer 


